

# OR12

## MANUAL SWEEPER

### 全人工手推式扫地机



The tire of OR12 manual sweeper adopts rubber wheels, which is more flexible turning, and more wearable. The garbage bin is made of high-quality engineering plastics, corrosion-resistant, not easy to aging, no deformation. It is especially suitable for cleaning rubbish, leaves, wood chips, dust, iron filings and other garbage. Handrails adopt movable adjustable design, which can not only meet the needs of users of different heights, but also fold upright storage, saving space and convenient storage and transportation.

本款人工式手推扫地机轮胎采用橡胶轮毂，转弯更灵活，更耐磨。垃圾箱采用工程塑料制成，耐腐蚀、不容易老化、不变形。尤其适用于清扫石子、落叶、木屑、粉尘、铁屑等垃圾。扶手采用活动可调设计，既能适应使用人不同高度的需求，又可折叠直立存放，节省空间、便于储运。



Item 项目名称	Specification 参数
Operation Type 工作方式	Manual 手推
Operation Hours 工作时间	All-day 全天候
Trash Bin 垃圾箱容量	12L
Working Speed 工作速度	4km/h
Area Swept 清扫效率	2100m <sup>2</sup> /h
Sweeping Width 清扫宽度	530mm
Net Weight 净重	7.9kg
Gross Weight 毛重	9kg
Package Dimensions (L*W*H) 包装尺寸 (长*宽*高)	575*210*585mm



**ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD**

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



This sweeper is exquisite in design and unique in technology. The whole machine does not need any electromechanical power. The rotation of the tire drives the belt, then drive to rotate the inner "roller brush" and the front two "side brushes", Just push and walk and you can easily recycle your rubbish to the bin.

本款扫地机设计精巧、技术独特，整机不需要任何机电动力，轮胎转动带动皮带传动给内部“滚刷”和前面两个“侧边刷”转动，只需推着步行便可将垃圾轻松回收回到垃圾箱。

<p>Sweeping Paths 清扫宽度</p> <p><b>530mm</b></p>	<p>Productivity 工作效率</p> <p><b>2100m<sup>2</sup>/h</b></p>	<p>Operation Type 工作方式</p> <p><b>Manual 手推</b></p>	<p>Bin Capacity 垃圾箱容量</p> <p><b>12L</b></p>	<p>Working Time 工作时间</p> <p><b>All-day 全天候</b></p>
--	--	--	---	--

#### • Adjustable Main Brush 主刷高度可调节

The main brush height can be adjusted according to the ground conditions to ensure the cleaning effect. 主刷可根据地面情况调节高度以确保清扫效果。

#### • Good Cleaning Effect 清扫效果好

High-density roller brush and gear transmission technology, low brush speed during cleaning, which can effectively avoid dust. 采用高密度滚刷和齿轮传动技术，清扫时边刷转速小，可以有效避免扬尘。

#### • Wear-Resisting Brush 耐磨刷把

The brushes are made of high-density material, wear-resisting, prolonging service life. 滚刷采用高品质刷丝，经久耐用，清扫效果好。

#### • Push Rod 可折叠扶手

The push rod can be adjusted to the appropriate angle as needed. After the work is finished, it can be folded and stored to save space.

扶手可根据需要调节至合适的角度。工作完成后可折叠存储，节省空间。

#### • Large Capacity Garbage Bin 大容量垃圾箱

The large capacity garbage bin can be loaded more at one time without dumping garbage repeatedly to improve the cleaning efficiency.

垃圾箱可以轻松拆卸，更省力，提高清扫效率。

